
 
 
 
 

PROTOKOLL 
 
 
Utvalg: Vestlandsrådet 
Møtedato: 08.02.2013 Møtet startet:1000.  Møtet sluttet: 1345 
Møtested: Park Inn Oslo Airport Hotel 
 
Innkalte: 
Navn:     Fylke:   Forfall:    Møtt for: 
Janne Johnsen H   Rogaland   
Terje Halleland FrP   Rogaland  
Arne Bergsvåg SP   Rogaland   
Ellen Solheim KrF   Rogaland   F 
Tom Tvedt AP   Rogaland   
Tom-Christer Nilsen H  Hordaland  F 
Mona Haugland Hellesnes V Hordaland 
Terje Søviknes FrP   Hordaland 
Benthe Bondhus SP  Hordaland 
Ruth Grung AP   Hordaland  F 
Åshild Kjelsnes AP   Sogn og Fjordane 
Jenny Følling SP   Sogn og Fjordane 
Noralv Distad H   Sogn og Fjordane 
Frank Willy Djuvik FrP  Sogn og Fjordane 
Norvall Nøringset SV  Sogn og Fjordane 
Jon Aasen AP   Møre og Romsdal 
Gunn Berit Gjerde V  Møre og Romsdal 
Toril Melheim Strand AP  Møre og Romsdal 
Helge Orten H   Møre og Romsdal 
Frank Sve FrP   Møre og Romsdal 
Olaug V. Bollestad KrF  Rogaland           Ellen Solheim  
Mona Røsvik Strømme H  Hordaland             Tom-Christer Nilsen 
Sveinung Valle AP   Hordaland           Ruth Grung 
 
Møteleder: Åshild Kjelsnes 
 
Dessuten møtte: 
Fylkesrådmann Tore Eriksen, Sogn og Fjordane 
Fylkesrådmann Ottar Brage Guttelvik, Møre og Romsdal 
Randi Klæbo, Rogaland 
Roar Nesset, Sogn og fjordane 
Matti Torgersen, Hordaland 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Merknader til innkalling: 
 
Frank Sve: Det er en tynn saksliste. En bør vurdere når det skal avholdes møter. 
 
Flere: Kunne ikke åpne noen saksvedlegg i Ipad. Sakene bør være i PDF-format. 
 
Sakslista og innkalling ble godkjent med merknader. 
 
 
Åpen time 
 
Leder minnet om at en ønsket innmeldt saker til åpen time i god tid slik at det kan gis 
forberedte svar i møtet. 
 
Toril Melheim Strand: Intercity kjøres nå fram i media. Hva gjør vi videre med ferjefri 
E39? 
Leder og sekretariatsleder orienterte om arbeidet som er gjort og at vi holder på med 
tiltak, blant annet møte med statssekretær Pollestad, konferanser og aviskronikker. 
Det viktigste er at hver enkelt påvirker de de kan hver dag. 
 
Gunn Berit Gjerde: Det skal legges ned 110-nødsentraler i noen fylker. Hva kan 
Vestlandsrådet gjøre? 
Leder mente det var ulike interesser i fylkene knyttet til nødsentralene. Det har også 
kommet sak om beredskaps/nødnett i tunnelene hvor staten har begrenset sitt 
ansvar og det derfor vil koste fylkeskommunene mye å oppgradere nettet i noen 
tunneler. 
På grunn av tidsfrist (20. februar) var det enighet om at AU kunne sende en uttalelse 
til berørte myndighetsorgan angående 110-sentralene.  
Når det gjaldt tunnel-nett ønsket en saka tilbake til Vestlandsrådet dersom ikke 
tidsaspektet krever hurtigere handling. Da kan saka tas i AU. 
 
 

SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
1/13 13/2675 
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA VESTLANDSRÅDETS MØTE 
05.12.12 
 
2/13 12/9208 
MELDINGER TIL VESTLANDSRÅDET 8. FEBRUAR 2013 
 
3/13 12/21293 
OVERORDNA MARIN OG MARITIM STRATEGI FOR VESTLANDET 
 
4/13 13/2704 
MULIGHEIT FOR SAMORDNING AV DEI INTERNASJONALE 



 
 
STRATEGIANE PÅ VESTLANDET 
 
 
5/13 13/2726 
AUKA FINANSIERING AV INTERREG-PROGRAMMA I NORGE 2014- 
2020 
 
6/13 13/2729 
ÅRSMELDING FOR VESTLANDSRÅDET 2012 
 
7/13 13/2733 
REGNSKAP 2012 OG BUDSJETT 2013 FOR VESTLANDSRÅDET 
 
8/13 13/2738 
ET DIGITALT VESTLAND 
 
 
 
Sak: VR-1/13 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA VESTLANDSRÅDETS MØTE 
05.12.12 

 
Innstilling: 
 
I samsvar med vedtak 
 
Votering: 
 
Innstillingen ble enstemmig godkjent. 
 
Vedtak: 
 
Protokoll fra Vestlandsrådets møte 05.12.12 godkjennes. 
 
 
Sak: VR- 2/13 

MELDINGER TIL VESTLANDSRÅDETS MØTE 8. FEBRUAR 2013 
 
Når det gjaldt M-sak 1/13, prosjekt om arbeidsinnvandring, opplyste fylkesrådmannen 
at hver fylkeskommunes bidrag vil være kr 107 000 og ikke kr 35 700, begge per år i 
tre år. 
 
Innstilling: 
 
I samsvar med vedtak 
 
Votering: 
 
Innstillingen enstemmig godkjent 



 
 
 
 
 
Vedtak: 
 
Meldingene tas til orientering 
 
 
Sak: VR-3/13 

OVERORDNA MARIN OG MARITIM STRATEGI FOR VESTLANDET 
 
Det ble protokollert: 
 
Saka utsettes og sendes til AU for nærmere vurdering. 
 
Innstilling: 
 
1. Det vert sett i gang eit abeid for å utvikle ein overordna marin og maritim 

strategi for Vestlandet. 
2. Til ekstern konsulenthjelp løyves kr 250 000,- 
3. Før arbeidet vert starta skal fylkesrådmannen godkjenne plan for 

strategiarbeidet 
 
Votering: 
 
Enstemmig vedtatt å sende saka til AU. 
 
Vedtak: 
 
Saka utsettes og sendes til AU for nærmere vurdering 
 
 
Sak: VR-4/13 

MULIGHEIT FOR SAMORDNING AV DEI INTERNASJONALE 
STRATEGIANE PÅ VESTLANDET 

 
Det ble protollert: 
 
Jon Aasen foreslås som Vestlandsrådets representant i Europapolitisk forum. 
 
Innstilling: 
 

 Vestlandsrådet vil søkje ei samordning av konkrete tiltak innan det 
internasjonale arbeidet i dei einskilde fylkeskommunane der dette er 
formålstenleg. 

 

 Vestlandsrådet utnemner ________ som Vestlandet sin representant i 
Europapolitisk forum. 

 



 
 

 Vestlandsrådet ber om at det vert gjennomført eit forprosjekt for å vurdera 
muligheita for ei samordning av tiltak på Vestlandet i høve til BRIKS-landa 
(Brasil, Russland, India, Kina, Sør-Afrika) inkludert ein felles plan for 
kompetanseauke på BRIKS og liknande vekstøkonomiar. 

 

 Vestlandsrådet vil be Vest-Norges Brusselkontor og Stavangerregionens 
Brusselkontor om å utforme eit forslag til kompetanseplan for EU/EØS-
kompetanse 

 
Votering: 
 
Det ble kun votert over forslaget på Jon Aasen til Eurpapoltisk forum. De andre 
forslagene ble ikke tatt opp. 
 
Vedtak: 
 
Vestlandsrådet utnemner Jon Aasen som Vestlandet sin representant i 
Europapolitisk forum 
 
 
Sak: VR-5/13 

AUKA FINANSIERING AV INTERREG-PROGRAMMA I NORGE 2014-2020 
 
Innstilling: 
 
I samsvar med vedtak 
 
Votering: 
 
Innstilling enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
 
Vestlandsrådet ber regjeringa om at 
 

 Noreg må auke den norske finansieringa av Interreg B & C programma for 
perioden 2014 – 2020 for å sikre god oppslutning og handlingsrom for 
deltakarar frå Vestlandet. 

 Noreg må operere med same støtte- og sjølvfinansieringsnivå og med like 
rammevilkår for norske aktørar som aktørar frå samanliknbare EU-land får frå 
Europakommisjonen i programområdet for B og C. 

 såkalla 20%- område får lettare tilgang til Interreg A midlar, og at både 
Rogaland og 

 Møre og Romsdal får slik status i dei nye A-programma 2014-20. 
 
 
 
 
 



 
 
 
Sak: VR-6/13 

ÅRSMELDING FOR VESTLANDSRÅDET 2012 
 
Det ble protollert: 
 
Det ble fra flere medlemmer av rådet fortalt at årsmeldingens vedlegg ikke kunne 
åpnes digitalt. Det ble derfor foreslått at årsmeldingen sendes medlemmene på epost 
med frist til å kommentere den.  
(Årsmeldingen ble sendt til medlemmene 110213 med frist 140213 for eventuelle 
kommentarer. Ingen kommentarer ble mottatt og årsmeldingen anses derfor vedtatt) 
 
Innstilling: 
 
Vestlandsrådet vedtar Årsmelding for Vestlandsrådet 2012 slik den er vedlagt 
 
Votering: 
 
Enstemmig vedtatt å sende årsmeldingen til rådets medlemmer på epost for 
eventuelle kommentarer. 
 
Vedtak: 
 
Årsmelding for 2012 sendes medlemmene for eventuelle kommentarer. 
 
NB! Det er ikke mottatt noen kommentarer innen fristen og årsmeldingen er derfor å 
anse som vedtatt. 
 
 
Sak: VR-7/13 
 REGNSKAP 2012 OG BUDSJETT 2013 FOR VESTLANDSRÅDET 
 
Det ble protokollert: 
 
Det ble fra flere medlemmer av rådet fortalt at sakens vedlegg ikke kunne åpnes 
digitalt. Det ble derfor foreslått at saken sendes medlemmene på epost med frist til å 
kommentere den.  
(Saksvedlegget ble sendt til medlemmene 110213 med frist 140213 for eventuelle 
kommentarer. Ingen kommentarer ble mottatt og regnskap 2012 og budsjett 2013  
anses derfor vedtatt) 
 
Innstilling: 
 
Vestlandsrådet vedtar budsjettet og regnskapet slik det er framlagt. 
 
Votering: 
 
Enstemmig vedtatt å sende budsjett og regnskap til rådets medlemmer på epost for 
eventuelle kommentarer 



 
 
 
Vedtak: 
 
Regnskap for 2012 og budsjett for 2013 sendes medlemmene for eventuelle 
kommentarer. 
 
NB! Det er ikke mottatt noen kommentarer innen fristen og regnskap 2012 og 
budsjett 2013 er derfor å anse som vedtatt. 
 
 
Sak: VR-8/13 
 ET DIGITALT VESTLAND 
 
Det ble protokollert: 
 
Som del av vedtaket foreslås å stå «Det vises for øvrig til saksforelegg» 
 
Innstilling: 
 
Vestlandsrådet ber om at det blir utredet hvilke utfordringer Vestlandet står overfor på 
det digitale området, og hvilke tiltak som bør gjennomføres for at landsdelen skal 
kunne få et digitalt "nettverk" av god kvalitet. 
 
Votering 
 
Innstilling enstemmig vedtatt med foreslått tilføyelse  
 
Vedtak 
 
Vestlandsrådet ber om at det blir utredet hvilke utfordringer Vestlandet står overfor på 
det digitale området, og hvilke tiltak som bør gjennomføres for at landsdelen skal 
kunne få et digitalt "nettverk" av god kvalitet. 
 
Det vises for øvrig til saksforelegg. 
 
 


